
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 05 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 30 – mayo - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h. - 20:40

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

         ASISTENTES:

 PRESIDENTA 

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VOCALES

Concejala designada por Grupos Políticos

Dña. M.ª ISABEL GRANERO MOYA Grupo Político PSOE

Vecinos designados por Grupos Políticos

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grupo Político COMPROMÍS

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Dña. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AAVV LA ADUANA

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMENECH
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SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

 NO ASISTEN:

 Dña. M.ª Jesús Garrido Moya

 D. Miguel Angel Guillamón Naches

 D. José L. Gómez Sánchez

 Dña. Estefanía García Gómez

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la 
Junta de Distrito Sur de fecha 25 de abril de 2022

2º.- Elección de un representante AA.VV. Distrito Sur, inscrita en el Registro Municipal 
de Asociaciones Vecinales para el Consejo Local de Seguridad de Castellón.

3º.- Informe de la Presidenta

4º.- Despacho extraordinario

5º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalá,  esquina  Joaquín 
Marqués, siendo las 20:00 del día 30 de mayo de dos mil veintidós, bajo la presidencia del 
Ilma. Señora Teniente de Alcalde, Doña Patricia Puerta Barberá, se reúnen los señores y 
señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de 
Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

2

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
Q

6H
M

KN
KJ

N
T7

ZZ
7N

LJ
D

Q
XY

LS
F 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

 d
e 

15
 



1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL ACTA  CORRESPONDIENTE A LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 25 DE 
ABRIL DE 2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 25 de abril e 2022 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- ELECCIÓN DE UN REPRESENTANTE AA.VV. DISTRITO SUR, INSCRITA 
EN EL REGISTRO MUNICIPAL DE ASOCIACIONES VECINALES PARA EL CONSEJO 
LOCAL DE SEGURIDAD CIUDADANA. 

La Sra. Presidenta informa que el Excmo. Ayuntamiento de Castelló de la Plana, 
en sesión ordinaria del Pleno de fecha 31 de marzo de 2022, ha acordado modificar el 
apartado c) del punto cuarto del acuerdo del Plano del ayuntamiento de fecha 31 de julio 
de 2014, en el que se acordó la creación del Consejo Sectorial Municipal denominado 
“Consejo  Local  de  Seguridad  de  la  Ciudad  de  Castellón,  en  lo  relativo  al  órgano 
competente para promover las asociaciones de vecinos como miembros del Plano del 
Consejo  Local  de  Seguridad,  pasando  a  ser  las  Junta  de  Distrito  de  la  Ciudad  la 
competentes en vez de los Consejos de Distrito.

La redacción del apartado c) del punto cuarto del citado acuerde de creación, en 
el que se determina la composición del Pleno del Consejo queda de la siguiente manera: 
“Un representante de las asociaciones de vecinos,  de cada uno de los distritos de la 
ciudad, que figuren inscritas en el registro Municipal de Asociaciones Vecinales, con una 
antigüedad mínima de dos años y cuya actividad principal según se desprenda de sus 
estatutos este relacionadas con el objeto y la materia competencia del Consejo y si no 
fuera posible por aquellas que tengan mayor incidencia en la convivencia ciudadana, por 
la actividad que desarrollan o por su representatividad en razón del número de asociados 
que a propuesta de cada uno de las Juntas de Distrito de la Ciudad sean determinadas 
por acuerdo del Pleno del Ayuntamiento

Por todo lo anteriormente expuesto la Sra. Presidenta solicita voluntarios para el 
puesto mencionado, siendo designados por unanimidad

- D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS – AA.VV. LA ADUANA

    

3º.- INFORME PRESIDENTA

La  Sra.  Presidenta  informa de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:
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MOVILIDAD URBANA
 

AA. VV. SAN BERNARDO:

-Respecto a la solicitud de instalación de “badenes elevados” para el control de 
la excesiva velocidad de los vehículos, realizada inspección por los SS.TT. de Movilidad 
Urbana, en la zona se encuentran instaladas las bandas reductoras que se consideran 
necesarias.

SERVICIOS URBANOS, INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

                AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

-  Con respecto a la  solicitud  SMC 2116624,   de las  piedras sueltas en los 
alcorques de las palmeras que hay en el grupo, informan que “e l SMC 2116624 se dio 
por solucionado el 02/02/22”

- Se solicitó una vez más que en el camino de acceso al Grupo Roquetes hay 
un pino que las raíces están levantando el suelo con el peligro de tropezar, informan al 
respecto que - “Se estudió la solución e implica el levantar el pavimento de asfalto para 
no matar el pino, que es un ejemplar de gran tamaño y valor. Es una actuación conjunta 
entre mantenimiento de vía pública y parques y jardines, que se ha de coordinar en 
función de las campañas de asfaltado.”

 
- Reclaman la falta de plantar 3 árboles en el Grupo, Informan que :  “Se ha 

revisado la zona y en la actualidad no hay faltas, por lo que si consideran que falta 
alguno más, que indiquen la ubicación exacta.”

- Solicitan se incluya en el plan de asfaltado, solución al acceso al grupo ya que 
esta levantado desde el charco de la entrada hasta la primera calle. Solicitan “detalle el 
nombre del vial y el tramo de este, en su caso. Si se cree conveniente se puede aportar 
plano y/o fotografías.”

- Se Insiste una vez más en la necesidad de arreglar los baches que hay en la 
entrada del Grupo Roquetes. Informan: “Se apunta en la base de datos de necesidades 
de mantenimiento.”

- Comunican la necesidad e limpiar la zona de los árboles ya que esta lleno de 
hierbas, Informan que “Se están realizando las escardas en toda la ciudad. Se ruega 
paciencia ya que con lo que ha llovido esta primavera el trabajo de quitar hierbas y 
segar césped está desbordado. A fecha de hoy ya está realizado.”

 
-  Solicitan  urgencia  de  limpieza  de  la  acequia  del  grupo  ya  que  no  se  ha 

limpiado y esta muy sucia y con las hierbas muy altas, por ello informan “especificar la 
ubicación  de  la  acequia  o  aportar  fotos  para  ubicarla  e  inspeccionarla  en  caso 
necesario.”
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AA.VV. LA ADUANA (GRUPO LOURDES)

-  El  Sr.  Sánchez,  solicita  la  limpieza  del  carril  bici,  ya  que  se  solicitó 
anteriormente pero no se ha realizado ninguna limpieza, y ahora con las últimas lluvias 
ha empeorado, “se ha solicitado a la empresa encargada la limpieza del carril bici.”

AA.VV. SAN BERNARDO

- Al respecto de la reparación de las goteras que existen en la sede social, así 
como la instalación de una canal para desaguar el agua que se retiene en el tejado. 
“Se ordena que se revisen las goteras del local y se estudie la posibilidad de instalar un 
canal.”

- Se comunica que visitó el grupo el ingeniero del Ayuntamiento al respecto de 
la reclamación del las luces del Parque Roselló, ya que hay zonas muy oscuras porque 
las farolas están muy altas y los pinos las tapan y se solicito instalar luz en las esquinas 
de la caseta para así tener iluminada esa zona e intentar solucionar el trapicheo, pero 
no se ha informado de nada al respecto. Informa que: “Se encuentra en valoración la 
solución más adecuada teniendo en cuenta no incrementar los consumos actuales de 
forma innecesaria dado que se trata de un problema de sombras por el arbolado del 
parque.”

 
-  Comenta que se ha presentado SMC 2206095,  solicitando la reparación o 

sustitución de la trapa situada Calle Vallat, 10 en el Grupo San Bernardo, es necesario 
solucionar el problema ya que han habido caídas por viandantes. - “Desde el SMC se 
contesto al reclamante, la Asociación de Vecinos San Bernardo, que la trapa rota es de 
un reguero tapado que no es de propiedad municipal, por lo que no puede ser reparado 
directamente por el Ayuntamiento.”

- Reclama la petición del mantenimiento de la caseta de madera instalada en el 
grupo ya que es necesario después de varios años que no se ha lijado ni barnizado. 
Responden: - “Tenemos anotado en el listado de tareas pendientes el repintado de la 
caseta.”

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

-  Se comunicó que en la Avda. De Valencia, hay muchos árboles con raíces 
que sobresalen rompiendo las aceras, con el peligro de caídas que puede suponer 
para los viandantes en especial las personas mayores. “Solicitan que se indiquen los 
puntos donde están los arboles que rompen las aceras.”

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

- Comenta que en la Avda. Tárrega Monteblanco, se debería de limpiar 
el carril bici ya que se solicito en otras ocasiones, “Informan al respecto que se va ha 
proceder a la limpieza del carril bici”
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- Considera que se debería de solicitar para tener en cuenta que se incluyera 
en el Plan de Asfaltado, los socavones que existen desde la Calle Manuel Azaña hasta 
Plaza Sierra  de Gredos.  -  “Se requiere  se detalle  la  calle  que se solicita  para  su 
asfaltado,  dado  que  entre  la  calle  Manuel  Azaña  y  la  plaza  Sierra  de  Gredos  se 
encuentra la avenida Valencia.”

Dña. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

- Comenta que en el Parque del Grupo Perpetuo Socorro, hay un toldo en la 
plaza del paseo centran que se debería de preparar poniendo remaches para facilitar 
que pase el agua cuando llueva y no romperlo, y cambiar el que esta roto. “ En este 
tipo de toldos no se puede realizar ninguna modificación adicional para la evacuación 
de agua, ya que esto conllevaría la rotura del toldo. Tampoco en estos momentos 
existe consignación presupuestaria para la reparación/sustitución de los toldos rotos.”

- También solicita un mayor control en la limpieza del Grupo Perpetuo Socorro 
ya que esta muy sucio.  “Se da traslado a los servicios de inspección, a los efectos 
oportunos”

D. JORGE ERNESTO PORCAR

- Comenta que en San Jaime, hay una caseta que un lado esta alumbrado pero 
en el otro no hay luz, por lo que solicita se instale iluminación en el lado oscuro de la 
misma. “Para poder estudiar el caso , se debe especificar la zona en la que se precisa 
un punto de luz.”

Dª. ISABEL GRANERO MOYA

- Comenta la necesidad de arreglar la parte central del Parque Oeste, donde las 
raíces  de  los  árboles  han  roto  los  azulejos.  “Se  apunta  en  la  base  de  datos  de 
necesidades de mantenimiento.”

- También solicita reparar el asfalto de Gran Vía desde el consultorio médico 
hasta el Ciutat de Castelló. “Se pasará a revisar y a valorar las actuaciones oportunas 
para  su  reparación  y  así  incluirse  en  la  base  de  datos  de  necesidades  de 
repavimentación de calzadas, con objeto de tenerse en cuenta en futuras inversiones.”

DÑA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

- Se comunicó que el la Calle Salvador Guinot, 63 hay un cúmulo de hormigón 
al lado de la farola donde se puede tropezar y caer, se debería de retirar. “en breve 
retiraremos el bloque de hormigón que servía de pie a las sombrillas del Bar García.”

- Solicita se poden los árboles de la Calle Ribelles Comin entre los números 85 
y 90 ya que están muy grandes y pueden entrar en las casas. “se pasa aviso a Centre 
Verd.”
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- Informa que el parque de la calle l’Illa Baleato no tiene luz. “ese parque no 
dispone de iluminación desde su ejecución, siendo proyectado inicialmente de este 
modo. Se encuentra pendiente de valoración económica.”

      4º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario,  se pasa al  punto 
siguiente del orden del día.

5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

 AA.VV. LA ADUANA -GRUPO LOURDES

- El Sr. Oscar, solicita la limpieza del carril bici, ya que siempre está muy sucia, 
así como que se realice habitualmente de forma periódica.

- Reclama la poda del ficus de la Calle Torrechiva, junto a la vía del tren.

- De la misma manera en la Calle Torrechiva hay un paso junto a la vía que 
esta lleno de hierbas y necesita se limpie.

AA.VV. SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

- El Sr. Ramos, informa que es necesaria podar los árboles  del grupo, ya que 
invaden la calzada.

- Se debe de hacer el mantenimiento de los taludes el puente, ya que esta lleno 
de maleza, arbustos y malas hierbas.

- También debajo del puente se estanca el agua, la cuneta ha desaparecido por 
las hierbas acumuladas, debería de limpiarse.

- Insiste en la limpieza de las acequias ya que están llenas de hierbas, enviará 
fotos para adjuntarlas a la reclamación.

DÑA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

- Solicita un contenedor más de envases en la Calle Juan Ramón Jimenez, 55 o 
pasar con más frecuencia a vaciarlos, ya que en esa dirección hay un supermercado y 
se llena casi todos los días.

-  Informa  que  en  la  Calle  Onda,  26  hay  un  hueco  donde  se  podría  hacer 
aparcamiento de motos, ya que un coche no cabe.
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 DÑA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA

- Comunica que en la Plaza Rio Terde, hay una fuente que no funciona y debería 
de retirarse para evitar que la gente se pueda hacer daño.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  cuarenta  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente 
acta que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD  

Núm. d’acta 05/2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 30 de maig de 2022

Hora inici/fi 20:00 h – 20:40 h

Lloc Tinència d’Alcaldia Sud

         ASSISTENTS:

 PRESIDENTA 

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VOCALS

Regidora designada per grups polítics

SRA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA Grup polític PSOE

Veïns designats per grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup polític PSOE

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grup polític COMPROMÍS

Persones designades per l’Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

SRA. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representants d’associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

SR. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH
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SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 

 NO HI ASSISTEIXEN:

 Sra. M.ª Jesús Garrido Moya

 Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

 Sr. José L. Gómez Sánchez

 Sra. Estefanía García Gómez

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Sud 
de data 25 d’abril de 2022

2. Elecció d’un representant d’una associació veïnal del Districte Sud inscrita en el 
Registre  Municipal  d’Associacions  Veïnals  per  al  Consell  Local  de  Seguretat  de 
Castelló

3. Informe de la presidenta

4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia del Districte Sud, situada al carrer Ricard Català, cantó 
amb carrer Joaquín Marqués, a les 20:00 h del dia 30 de maig de dos mil vint-i-dos, sota 
la presidència de la  Il·lma. Sra. Patricia Puerta Barberá, tinent d'Alcaldia, es reuneixen 
els senyors i senyores suara esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària de la Junta 
Municipal del Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària  delegada de la 
Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 25 D’ABRIL DE 2022 

Com  que  no  hi  ha  objeccions  a  l'esborrany  de  l'acta  de  la  sessió  ordinària, 
celebrada el dia 25 d’abril de 2022, per unanimitat s'acorda aprovar-la.
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2.  ELECCIÓ  D’UN  REPRESENTANT  D’UNA  ASSOCIACIÓ  VEÏNAL  DEL 
DISTRICTE  SUD  INSCRITA  EN  EL  REGISTRE  MUNICIPAL  D’ASSOCIACIONS 
VEÏNALS PER AL CONSELL LOCAL DE SEGURETAT CIUTADANA

La presidenta informa que l'Excm. Ajuntament de Castelló de la Plana, en sessió 
ordinària del Ple de data 31 de març de 2022, va acordar modificar l'apartat c) del punt 
quart de l'acord del Ple de l'Ajuntament de data 31 de juliol de 2014, en el qual es va 
acordar la creació del Consell Sectorial Municipal, denominat “Consell Local de Seguretat 
de la Ciutat de Castelló”, com a l'òrgan competent per a promoure les associacions de 
veïns com a membres del Ple del Consell Local de Seguretat, passant a ser les Juntes de 
Districte de la ciutat les competents en lloc dels Consells de Districte.

La redacció de l'apartat c) del punt quart de l’acord de creació esmentat, en el 
qual es determina la composició del Ple del Consell, queda de la manera següent: “Un 
representant de les associacions de veïns, de cadascun dels districtes de la ciutat, que 
figuren  inscrites  en  el  Registre  Municipal  d'Associacions  Veïnals,  amb  una  antiguitat 
mínima de dos anys i l'activitat  principal de les quals segons es desprenga dels seus 
estatuts estiga relacionada amb l'objecte i la matèria competència del Consell, i si no fora 
possible, per aquelles que tinguen una major incidència en la convivència ciutadana, per 
l'activitat que desenvolupen o per la seua representativitat en raó del nombre d'associats 
que a proposta de cadascuna de les Juntes de Districte de la ciutat siguen determinades 
per acord del Ple de l'Ajuntament.

Per tot el que s’ha exposat anteriorment, la presidenta sol·licita voluntaris per al 
lloc esmentat, i designa per unanimitat:

- SR. JOSÉ ÓSCAR SÁNCHEZ RAMOS – AV LA ADUANA

        

    3. INFORME DE LA PRESIDENTA

La  presidenta  informa  de  les  respostes  comunicades  pels  diferents 
departaments:

MOBILITAT URBANA
 

AV SAN BERNARDO:

- Respecte a la sol·licitud d'instal·lació de ressalts per al control de la velocitat 
excessiva  dels  vehicles,  s’informa,  una  vegada  realitzada  una  inspecció  pels  ST  de 
Mobilitat Urbana, que les bandes reductores instal·lades en la zona són les adequades.

SERVEIS URBANS, INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

                AV SAN JAIME – GRUP ROQUETES

-  Respecte  a  la  sol·licitud  SMC  2116624  sobre  les  pedres  soltes  en  els 
escocells de les palmeres que hi ha al grup, informen que “l’SMC 2116624 es va donar 
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per solucionat el 02/02/22”.

- Pel que fa al pi, situat al camí d'accés al grup Roquetes, les arrels del qual 
estan alçant el sòl amb el perill d'entropessar, informen que “es va estudiar la solució, la 
qual implica alçar el paviment d'asfalt per a no matar el pi, que és un exemplar de gran 
grandària i valor. És una actuació conjunta entre Manteniment de via pública i Parcs i 
jardins, la qual s'ha de coordinar en funció de les campanyes d'asfaltatge”.

 
- Sobre els tres arbres que falten per plantar al grup, informen que “s'ha revisat 

la zona i en l'actualitat no en falta cap, però si consideren que en falta algun, cal que 
indiquen la ubicació exacta”.

- Quant a la sol·licitud d’incloure el grup dins del pla d'asfaltatge, perquè l'accés 
al grup està alçat des del toll de l'entrada fins al primer carrer, sol·liciten que “es detalle 
el nom del vial i el tram d'aquest, si és el cas. Si es creu convenient es pot aportar 
plànol i/o fotografies.”

-  Sobre  la  necessitat  d'arreglar  els  clots  que  hi  ha  en  l'entrada  del  grup 
Roquetes, informen que “s'apunta en la base de dades de necessitats de manteniment”.

-  Respecte a la  necessitat  de netejar  la  zona dels  arbres ja  que està plena 
d'herbes,  informen  que  “s'estan  realitzant  birbades  en  tota  la  ciutat.  Es  demana 
paciència ja que amb el que ha plogut aquesta primavera el treball de llevar herbes i 
segar gespa està desbordat. En data de hui ja està realitzat”.

- Sobre la sol·licitud urgent de neteja de la séquia del grup, ja que no s'ha netejat 
des  de  fa  temps  i  està  molt  bruta  i  amb  les  herbes  molt  altes,  demanen  que 
“especifiquen la ubicació de la séquia o que aporten fotos per a situar-la i inspeccionar-
la en cas necessari”.

AV LA ADUANA (GRUP LOURDES)

- Respecte a la neteja del carril bici, que es va sol·licitar anteriorment però no es 
va fer  cap neteja  i  ara,  amb les  últimes pluges,  ha empitjorat,  informen que  “s’ha 
sol·licitat a l’empresa encarregada la neteja del carril bici”.

AV SAN BERNARDO

- Referent a la reparació de les goteres que hi ha a la seu social, així com la 
instal·lació d'una canal per a desguassar l'aigua que es reté en la teulada,  “s'ordena 
que es revisen les goteres del local i s'estudie la possibilitat d'instal·lar una canal”.

- Es comunica que l'enginyer de l'Ajuntament va visitar el grup per la reclamació 
dels llums del Parc Roselló, ja que hi ha zones molt fosques perquè els fanals estan 
molt alts i els pins els tapen, i es va sol·licitar instal·lar llum a les cantonades de la 
caseta per a així tindre il·luminada eixa zona i intentar solucionar el tripijoc, però no 
s'ha informat de res sobre aquest tema. Informen que “s’està valorant la solució més 
adequada per a no incrementar els consums actuals de manera innecessària, atés que 

12

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
Q

6H
M

KN
KJ

N
T7

ZZ
7N

LJ
D

Q
XY

LS
F 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 1

2 
de

 1
5 



es tracta d'un problema d'ombres per l'arbratge del parc”.

-  Comenta que s'ha presentat  SMC 2206095 per  a sol·licitar  la  reparació  o 
substitució de la trapa situada al carrer Vallat, 10, al grup Sant Bernat, ja que hi ha 
hagut caigudes de vianants.  “Des de l’SMC es va contestar al reclamant que la trapa 
trencada és d'un regueró tapat que no és de propietat municipal, per la qual cosa no 
pot ser reparat directament per l'Ajuntament”.

- Reclama el manteniment de la caseta de fusta instal·lada en el grup, ja que és 
necessari després de diversos anys que no s'ha polit  ni envernissat. Responen que 
“tenen anotat en el llistat de tasques pendents el repintat de la caseta”.

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

- Respecte a l’existència de molts arbres amb arrels que sobreïxen i acaben 
trencant les voreres a l’avinguda de València, amb el perill de caigudes que això pot 
suposar per als vianants, especialment les persones majors, “sol·liciten que s'indiquen 
els punts on estan els arbres que trenquen les voreres”.

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

- Comenta que a l’avinguda Tárrega Monteblanco s'hauria de netejar el carril 
bici, ja que s’ha sol·licitat en diverses ocasions. Informen que “es procedirà a la neteja 
del carril bici”.

- Considera que s'haurien d’incloure en el Pla d'Asfaltatge els clots que hi ha des 
del carrer Manuel Azaña fins a la plaça Sierra de Gredos. Informen que  “necessiten 
que es detalle el carrer que se sol·licita per al seu asfaltatge, atés que entre el carrer 
Manuel Azaña i la plaça Sierra de Gredos es troba l'avinguda de València”.

SRA. Mª JESÚS GARRIDO MOYA

- Comenta que al parc del grup Perpetu Socors, hi ha un tendal a la plaça del 
passeig central que s'hauria de reparar posant reblons per a facilitar que passe l'aigua 
quan ploga i no el trenque, i canviar el que està trencat. Informen que “en aquest tipus 
de tendals no es pot realitzar cap modificació addicional per a l'evacuació d'aigua, ja 
que això comportaria el trencament del tendal. Tampoc en aquests moments existeix 
consignació pressupostària per a la reparació/substitució dels tendals trencats”.

- També sol·licita un major control en la neteja del grup Perpetu Socors, ja que 
està molt  brut.  Informen que “es donarà trasllat  als  serveis  d'inspecció  als  efectes 
oportuns”.

SR. JORGE ERNESTO PORCAR

- Comenta que en Sant Jaume hi ha una caseta amb un costat il·luminat i l'altre 
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no, pel qual cosa sol·licita que s'instal·le il·luminació en el costat fosc. Informen que 
“per a poder estudiar el cas, s'ha d'especificar la zona en la qual es requereix un punt 
de llum”.

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

- Comenta la necessitat d'arreglar la part central del Parc de l’Oest, ja que les 
arrels dels arbres han trencat els taulells. Informen que “s'apunta en la base de dades 
de necessitats de manteniment”.

- També sol·licita reparar l'asfalt de la Gran Via, des del consultori mèdic fins a 
la Ciutat de Castelló.  Informen que  “es passarà a revisar i a valorar les actuacions 
oportunes per a la seua reparació i així incloure-les en la base de dades de necessitats 
de repavimentació de calçades, a fi de tindre's en compte en futures inversions”.

SRA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

- Comunica que al  carrer Salvador  Guinot,  63 hi ha un cúmul de formigó al 
costat del fanal amb el qual es pot entropessar i caure. S'hauria de retirar. Informen 
que  “en breu es retirarà el bloc de formigó que servia de peu als para-sols del Bar 
García”.

-  Sol·licita  que  es  poden  els  arbres  del  carrer  Ribelles  Comins,  entre  els 
números 85 i 90, ja que estan molt grans i poden entrar a les cases. Informen que “es 
passarà avís a Centre Verd”.

- Informa que el parc del carrer Illa Baleato no té llum. Informen que “eixe parc 
no disposa d'il·luminació des de la seua execució, i fou projectat inicialment d'aquesta 
manera. Es troba pendent de valoració econòmica”.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi  ha  cap assumpte de despatx extraordinari,  es passa al  punt 
següent de l'ordre del dia.

5. PRECS I PREGUNTES

AV LA ADUANA - GRUP LOURDES

- El Sr. Sánchez Ramos sol·licita la neteja del carril bici,  ja que sempre està 
molt brut, així com que es realitze habitualment de manera periòdica.

- Reclama la poda del ficus del carrer Torrechiva, al costat de la via del tren.
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- De la mateixa manera comenta que al carrer Torrechiva hi ha un pas al costat 
de la via que està ple d'herbes i que cal netejar.

AV SAN JAIME – GRUP ROQUETES

- El Sr. Ramos informa que cal podar els arbres del grup, ja que envaeixen la 
calçada.

- S'ha de fer el manteniment dels talussos del pont, ja que està ple d’arbustos i 
males herbes.

- També informa que davall del pont s'estanca l'aigua i la cuneta ha desaparegut 
per les herbes acumulades, per la qual cosa hauria de netejar-se.

- Insisteix en la neteja de les séquies, ja que estan plenes d'herbes. Enviarà fotos 
per a adjuntar-les a la reclamació.

SRA. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

- Sol·licita un contenidor més d'envasos al carrer Juan Ramón Jiménez, 55 o 
demana que es passe amb més freqüència a buidar-los, ja que en eixa adreça hi ha un 
supermercat i s'ompli quasi tots els dies.

- Informa que al carrer Onda, 26 hi ha un lloc on es podria fer un aparcament de 
motos, ja que un cotxe no cap.

 SRA. M.ª ISABEL GRANERO MOYA

- Comunica que a la plaça Riu Terde, hi ha una font que no funciona i hauria de 
retirar-se per a evitar que la gent es puga fer mal.

I a les 20:40 hores de la  data indicada en  l’encapçalament, sense que hi haja 
més assumptes a tractar, la  presidenta alça la sessió, de  la qual, com a  secretària en 
done fe i,  perquè conste, estenc aquesta acta que signe al  marge juntament amb la 
presidenta de la Junta Municipal del Districte SUD.
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